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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgy ű lés elnökének

Helyben

lisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
feltenni Balog Zoltán Emberi Erőforrások Miniszter Úrhoz :

„Van-e a kormánynak arra vonatkozó szándéka, hogy betiltsa az energiaitalok
forgalmazását a hazai üzletekben a fiatalok számára 2?”

címmel.

Tisztelt Miniszter űr !

2015. márciusában írásbeli kérdéssel fordultam Önhöz a7.7al kapcsolatban, hogy a kormánynak van-e arra
vonatkozó szándéka, hogy betiltsa a fiatalok számára az energiaitalok forgalmazását az üzletekben.
Megbi77sából Rétvári Bence államtitkár arról tájékoztatott válaszlevelében, hogy a területet érint ő tervezett
intézkedések között szerepel az energiaitalok fogyasztásának korlátozására vonatkozó szabályozá s
kidolgozása, amelynek egyik lehet ősége a kereskedelmi forgalomban lévő energiaitalok maximáli s
térfogategységeinek meghatározása és annak ellenőrzése. Tájékoztatása szerint a jogszabály
megalkotásához szükséges törvényi szint ű felhatalmazó rendelkezés megalkotásra került .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Hogyan áll a kormány az energiaitalok korlátozására vonatkozó szabályozás kidolgozásában?
Az Egészségügyért Felelős Államtitkárság megvizsgálta már az általam említett litván példa
magyarországi bevezetésének lehetőségét?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2015. november 10 .

Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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